
 
 

BRM.0012.7.2.2021 

 

Protokół Nr 21/2021 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 23 marca 2021 r.   
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.00 – 11.30  

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej    - Lidia Stolarska, 

członek      - Jacek Bętkowski, 

nieobecny    - Damian Polak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

− Artur Grobelski – Dyrektor Biura Obsługi Inwestorów, 

− Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za tym, aby umieścić dodatkowy punkt do porządku obrad,  

z  przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji nr 20/2021 z 15.02.2021 r.? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Proponowaną zmianę proszę ująć jako punkt 3 porządku obrad. Tym samym dalsza 

numeracja ulegnie zmianie.   
 

Porządek obrad ze zmianą: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 20/2021 z dnia 15.02.2021 r. posiedzenia Komisji.   

4. Informacja Biura Obsługi Inwestorów w zakresie planowanych działań dotyczących 

Miasta Inowrocławia. 

5. Plan w zakresie promocji Miasta na II kwartał 2021 r.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 20 Komisji Strategii i Promocji Miasta. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 20 Komisji z 15.02.2021 r.? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Informacja Biura Obsługi Inwestorów w zakresie planowanych działań 

dotyczących Miasta Inowrocławia – załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Artur Grobelski – Dyrektor Biura Obsługi Inwestorów:  

Przedstawił materiał. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału?  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Zapoznałam się z tym materiałem i jak zwykle jest bardzo konkretny. Strona internetowa 

również jest ładna, zrozumiała i zachęcająca dla inwestorów, a to jest bardzo ważne. Teraz 

trzeba mocno trzymać kciuki, aby ta pandemia się skończyła i chociaż niektóre te działania 

można byłoby zrealizować, bo szkoda waszej ciężkiej pracy. Gratuluję.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Ja też bym chciała pogratulować za pomysłowość, bo tak jak Pan Dyrektor mówił, wszystko 

robimy na nośnikach różnego rodzaju: drony, pendrive, internet itd., więc wymaga to dużo 

pomysłów.  

 

Ad. 5. Plan w zakresie promocji Miasta na II kwartał 2021 r. – załącznik nr 3 do 

protokołu.  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Przedstawiła materiał. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Mam pytanie, bo wspomniała Pani, że Pan Prezydent powołał Komisję. Proszę powiedzieć, 

z jakiego środowiska są członkowie tej Komisji? 

 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Zarządzenie jest dostępne na BIP i tam można  również sprawdzić. To są osoby związane  

z naszym środowiskiem.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Cieszy mnie to, że w II kwartale są imprezy. Przewiduje Pani również, że przez pandemię 

mogą być przeprowadzone w formie online, to jest fajne, ponieważ takie imprezy jak chóry 

lub Ogólnopolski Festiwal Orkiestr Dętych promują Miasto Inowrocław. Wszelkiego 

rodzaju promocyjne banery i gadżety, które posiadamy możemy wtedy wykorzystać.   
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Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Zwrócę jeszcze uwagę, że mieliśmy rozstrzygnięty konkurs na działania związane z kulturą 

i promocją Inowrocławia i stowarzyszenia, które się zgłosiły też wierzą w to, że uda się 

zrealizować te działania kulturalne mające na celu szerzenie kultury i promocji Miasta, także 

jesteśmy dobrej myśli. Ponadto jest taka opcja, alternatywa, która pozwala na zrealizowanie 

takich działań na taki bądź inny sposób.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Naczelnik proszę mi przypomnieć, z kim rozmawialiśmy na temat umiejscowienia 

takiej biblioteczki, gdzie ludzie mogliby przynosić książki, które przeczytali a drudzy 

mogliby je wziąć do przeczytania. Myślała Pani o takim czymś?  

 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Tak są takie miejsca. Oczywiście czytelnicy już korzystają z takich miejsc. Jedno z nich 

mieści się przy holu Biblioteki Miejskiej. Można wybrać sobie książkę, która jest na półce, 

a z drugiej strony pozostawić swoją. Tak samo taka gablotka była jakiś czas temu na dworcu 

inowrocławskim. Tam zazwyczaj było pusto, bo podejrzewam, że osoby, które jechały 

pociągiem to akurat sobie brały tą książkę. W związku z powyższym takie działania 

stwarzają, że Miasto jest przyjazne dla mieszkańców i turystów.   

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Chciałabym złożyć podziękowania dla Pani Naczelnik i dla Pana Dyrektora za pracę  

i promocję Inowrocławia w tych ciężkich czasach, a wiemy, że to nie jest łatwe. Plany jak 

widzimy są bardzo ambitne, a życie zweryfikuje. Życzę dużo zdrowia, abyśmy mogli to 

zrealizować.   

 

Ad. 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  
 

Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Ewa Podogrodzka 
Protokółowała 

 

Monika Kozioł 


